
ZAKLJUČCI SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

održane 31. 8. 2022. godine 

 

Prisutni članovi: Dubravka Habazin, Marija Prebeg Bukovčan, Josip Kaurin, Damir Kovačić, 

Boško Milešević, Miroslav Miljković 

 

     DNEVNI RED 

1. Usvajanje rebalansa Financijskog plana za 2022. 

2. Usvajanje rebalansa Plana nabave za 2022. 

3. Izmjene i dopune Pravilnika i Troškovnika za obrazovanje odraslih  

4. Radnopravni odnosi - suglasnost na aneks ugovoru o radu na neodređeno vrijeme 

(fizika, vjeronauk, hrvatski jezik, elektrotehnička grupa predmeta) 

 

ZAKLJUČAK: Usvojen rebalans Financijskog plana za 2022. 

ZAKLJUČAK: Usvojen rebalans Plana nabave 2022. 

ZAKLJUČAK: Usvojene izmjene i dopune Pravilnika i Troškovnika za obrazovanje odraslih 

– konverzija iznosa u eure. 

ZAKLJUČAK: Daje se suglasnost za zasnivanje radnog odnosa na puno, neodređeno vrijeme 

za radno mjesto vjeroučitelja s Tomislavom Galovićem od 5. 9. 2022. godine. 

ZAKLJUČAK: Daje se suglasnost za sklapanje aneksa ugovoru o radu na neodređeno, puno 

radno vrijeme sklopljenog s Dubravkom Habazin na način da se od 1. 9. 2022. radno mjesto 

nastavnika kemije izmijeni u nastavnika fizike. 

ZAKLJUČAK: Daje se suglasnost za sklapanje aneksa ugovoru o radu sklopljenog sa 

Slavicom Rac Starčević na način da se nepuno radno vrijeme izmijeni u puno od 1. 9. 2022.  

ZAKLJUČAK:  Daje se suglasnost za sklapanje aneksa ugovoru o radu sklopljenog s Majom 

Čović na neodređeno puno radno vrijeme na način da se radno mjesto strukovnog učitelja 

izmijeni u nastavnika strukovnih predmeta od 1. 9. 2022. godine. 

ZAKLJUČAK: Daje se suglasnost za sklapanje aneksa ugovoru o radu sklopljenog na 

neodređeno puno radno vrijeme s Mario Tretinjak, Saša Tatar, Zdenko Šmid i Željko Varga 

na način da se upute na CISCO izobrazbu koju će za njih platiti škola kao poslodavac. 

Njihove obveze su da trebaju ostati u radnom odnosu 2 godine od završetka izobrazbe, da ne 

smiju bez pisane suglasnosti škole držati tečajeve CISCA za druge ustanove te da će vratiti 

novac školi ako neće pohađati CISCO edukaciju. 

 

 

 

 
 


